
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van Orde 

voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 38. 

 

VRAGEN van de PvdD van de heer G.J. Kelder betreffende evenementenvergunning voor  

De Nacht van Groningen. 

(Binnengekomen: 23 mei 2012.) 

 
Ruim een week geleden heeft in het Noorderplantsoen een hardloopevenement plaatsgevonden dat tot 

in de nacht voortduurde, de “Nacht van Groningen”. Het evenement was georganiseerd door Topsport 

Noord Nederland en de Milieudienst heeft een vergunning afgegeven. Bewoners hebben over dit 

evenement geklaagd vanwege overlast voor henzelf en de vogels in het Noorderplantsoen en hebben 

een bezwaar ingediend tegen deze vergunning. De Hortusbuurt heeft hierover het volgende persbericht 

verstuurd:  

 
Feest niet in Balans 
 
Woensdag j.l. hebben bewonersorganisaties bezwaar ingediend tegen de evenementenvergunning 
voor De Nacht van Groningen. De hardloopwedstrijd, die gisteren gelopen werd, bezorgt volgens hen 
de buurtteveel overlast. 
Straatafsluitingen zorgen ervoor dat de straten van circa1500 bewoners gedurende de avond 
onbereikbaar zijn, en de route voert voor een groot deel over de voetpaden van het Noorderplantsoen, 
op het hoogtepunt van het broedseizoen. 
 
De bewonersorganisatie Hortusbuurt en Bewonersvereniging Plantsoenbuurt hebben pas in een laat 
stadium inzicht gekregen in de nieuwe route van de Nacht van Groningen, een hardloopevenement 
dat dit jaar voor dertiende maal plaatsvond in en rond het centrum van de stad Groningen. 
 
"De door de gemeente afgegeven vergunning houdt weinig rekening met de belangen van de 
omwonenden, en wijkt op een aantal puntenduidelijk af van de afspraken die door de gemeente in de 
eigen nota -Feesten in Balans II- zijn vastgelegd. Hoewel de organisatie van Topsport Noord 
Nederland zeer welwillend een aantal aanpassingen heeft doorgevoerd wilden we dit toch niet zonder 
een duidelijk protest voorbij laten gaan" laat het bestuur van de bewonersorganisatie weten. 
 
"Het broedseizoen is in het Noorderplantsoen in volle gang, en de vogels hebben behoefte aan rust, 
zeker inde nachtelijke uren. Om dan aggregaten, verlichting en een DJ te plaatsen, zoals de bedoeling 
was, is absoluut ongewenst. Daarnaast vragen we ons ernstig af of het nodig is om de route zo te 
laten lopen dat bewoners helemaal niet bij hunhuis kunnen komen. Bij de 4 mijl is dat ook niet nodig" 
 
Het Centraal Meldpunt Evenementen van de Gemeente Groningen heeft naar aanleiding van contact 
aangegeven graag een klacht te ontvangen om naar aanleiding daarvan de procedure te 
onderzoeken. 
 

Naar aanleiding hiervan willen wij u graag de volgende vragen stellen: 

 

1. Topsport Noord Nederland heeft ruim van tevoren de vergunning aangevraagd, zodat, indien 

vergund, omwonenden tijdig geïnformeerd zouden kunnen worden en indien gewenst, 

bezwaar aantekenen. Waarom heeft de Milieudienst pas een week van tevoren de aanvraag 

vergund?  



2. In de gemeentelijke nota over het evenementenbeleid Feesten in Balans ll, is een aparte § over 

het Noorderplantsoen opgenomen. Hier staat bijvoorbeeld in dat er voor het Noorderplantsoen 

een aparte parkcommissie is opgericht, die wordt geconsulteerd bij alle evenementen die in dit 

park gepland staan. De aanvraag voor dit evenement is echter niet aan de Parkcommissie 

voorgelegd. Waarom niet? Wat gaat u doen om herhaling hiervan te voorkomen?  

3. In Feesten in Balans lezen we op blz. 25 dat er geen grootschalige evenementen mogen 

plaatsvinden vóór 1 juli in verband met het broedseizoen van vogels en de kans op verstoring. 

Kleinschalige evenementen dienen om 20:00 ’s avonds te zijn afgelopen. De “Nacht van 

Groningen” duurde van 20:00 tot 23:15 en daarna moest er nog worden opgeruimd. Een 

grootschalig evenement dus, dat plaatsvond op 16 mei, midden in het broedseizoen. Hoe heeft 

deze aanvraag vergund kunnen worden? Welke afspraken gaat u maken met Topsport Noord 

Nederland om een herhaling van het evenement zonder verstoring van broedende vogels 

mogelijk te maken?  

4. Hoe is het mogelijk dat de Milieudienst deze aanvraag, voor een evenement tijdens de 

broedperiode voor vogels, in het Noorderplantsoen, een prachtig park met ecologische 

waarden, vergund heeft zonder overleg te voeren met de stadsecologen? Wat is de procedure 

bij het binnenkomen van dergelijke aanvragen? Op welke wijze gaat u borgen dat de 

stadsecologen altijd geraadpleegd worden door de Milieudienst indien aanvragen voor 

evenementen in gebieden met ecologische gebieden plaatsvinden?  

 
 


